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PROTOKÓŁ nr LIV 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 26.10.2023 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 11 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 

1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr LIII z dnia 28 września 2023 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.2  Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła stanowisko 
komisji  w sprawie przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. Omówiła krótko 
sytuację związaną z realizacją zadań oświatowych. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem informacji głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:     -    0 radnych 
Wstrzymało się:    -    0 radnych 
 
Informacja została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Przyjęcie informacji o oświadczeniach majątkowych. 
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Przewodniczący Rady Gminy Osiek – Wojciech Śliwiński  przedstawił informację 
o oświadczeniach majątkowych Wójta, Przewodniczącego Rady oraz stanowisko Wojewody 
Pomorskiego. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem informacji o oświadczeniach majątkowych głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:                                                    -    0 radnych 
Wstrzymało się:                                                   -    0 radnych 
 
Radni przyjęli informację o oświadczeniach majątkowych. 
 
Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu profilaktyki i wczesnego 
wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Osiek na lata 2023-2025”. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej –Teresa Eggert przedstawia 
stanowisko komisji w sprawie przyjęcia „Programu profilaktyki i wczesnego wykrywania 
osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Osiek na lata 2023-2025”. 
Omówiła całą procedurę i zasady przystąpienia do programu profilaktyki i wczesnego 
wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Osiek na lata 2023-2025”. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:    -    0 radnych 
Wstrzymało się:   -    0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/329/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznawania pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na 
zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 
stanowisko komisji. Na posiedzeniu połączonych komisji była obecna Pani Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Barbara Surma, która nam go omówiła. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:                -   0 radnych 
Wstrzymało się:               -   0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/330/2023 została podjęta jednomyślnie. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 
w zakresie dożywiania „Pomoc gminy – posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 
stanowisko komisji. Na posiedzeniu połączonych komisji była obecna Pani Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Barbara Surma i go omówiła. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:               -    0 radnych 
Wstrzymało się:   -    0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/331/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 
stanowisko komisji. Na posiedzeniu połączonych komisji była obecna Pani Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Barbara Surma i go omówiła. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:    -    0 radnych 
Wstrzymało się:   -    0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/332/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 
 
Przewodniczący komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił istotę 
uchwały i stanowisko komisji – połączone komisje są za przyjęciem uchwały.  
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  -  11 radnych 
Przeciw:     -    0 radnych 
Wstrzymało się:    -    0 radnych 
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Uchwała nr LIV/333/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok. 
 
Przewodniczący komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 
uchwałę oraz wszystkie stawki podatków od nieruchomości – połączone komisje 
są za przyjęciem uchwały.  
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  -  10 radnych 
Przeciw:     -    0 radnych 
Wstrzymało się:    -    1 radnych 
 
Uchwała nr LIV/334/2023 została podjęta większością głosów. 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych  
na 2024 rok. 
 
Przewodniczący komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 
uchwałę – połączone komisje są za przyjęciem uchwały.  
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:    -    0 radnych 
Wstrzymało się:   -    0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/335/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Wycinki. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 
stanowisko komisji. 
W miejscowości Wycinki dodane zostają trzy kolejne ulice – Wrzosowa, Bukowa i Wysoka. 
Połączone komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:    -    0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/336/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 



5 
 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP Kasparus. 
 
Przewodniczący komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 
uchwałę – połączone komisje są za przyjęciem uchwały.  
 
Jednym z niezbędnych elementów gwarantujących wysoki poziom gotowości bojowej 
jednostki jest zakup sprzętu pożarniczego i umundurowania, w tym zakup pilarki do stali 
i betonu. Całkowity koszt zadania to kwota 5.500,00 zł. OSP Kasparus otrzymała dotację 
z Funduszu Składkowego Ubezpieczeń Społecznych Rolników w wysokości 3.200,00 zł, 
ze środków własnych jednostka OSP Kasparus przeznaczy kwotę 300,00 zł. Brakującą kwotę 
w wysokości 2.000,00 zł Gmina Osiek przekaże OSP Kasparus w formie dotacji celowej. 
Niniejszy zakup ma na celu podniesienie poziomu gotowości bojowej jednostki. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:    -    0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/337/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Osiek na rok 2023. 
 
Uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 

a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

 zwiększono plan dochodów bieżących w związku z zawarciem kolejnego Aneksu 
do Porozumienia na dofinansowania z WFOŚiGW w Gdańsku w wysokości 
15.000,00 zł z przeznaczeniem na prowadzenie punktu konsultacyjno-informacyjnego 
programu "Czyste powietrze”: rozdział 90005 § 2460,   

 zwiększono plan dochodów bieżących w związku z dofinansowaniem imprezy 
sportowej Biegu Osieckiego w ramach II Kociewskiego Cyklu Biegowego: rozdział 
92605 § 0690 o kwotę 800,00 zł. 

 
b) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

 zwiększono plan wydatków bieżących w § 2820 o kwotę 2.000,00 zł z przeznaczeniem 
jako dotacja celowa dla jednostek OSP z terenu gminy Osiek na zakup sprzętu 
ratowniczo-gaśniczego,   

 zwiększono plan wydatków bieżących na naprawę dachu na budynku strażnicy OSP 
Radogoszcz: rozdział 75412 § 4300 o kwotę 10.000,00 zł,  

 przeniesiono plan wydatków bieżących GOPS w Osieku między działami – 
zmniejszono plan w rozdziale 85230 § 3110 o kwotę 1.790,00 zł, 85504 § 4110 o kwotę 
135,00 zł, § 4170 o kwotę 1.765,00 zł i zwiększono plan w rozdziale 85202 § 3110  
o kwotę 3.690,00 zł,  

 zmniejszono plan wydatków bieżących z obsługi dowożenia uczniów do szkół: rozdział 
80113 § 4170 o kwotę 12.000,00 zł,  
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 zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 
prowadzenia punktu konsultacyjno-informacyjnego programu "Czyste powietrze" 
realizowanego w ramach porozumienia z WFOŚiGW w Gdańsku: rozdział 90005 
§  4210 o kwotę 15.000,00 zł,  

 zwiększono plan wydatków bieżących na organizację Biegu Osieckiego w ramach 
II Kociewskiego Cyklu Biegowego: rozdział 92605 § 4210 o kwotę 800,00 zł,  

 
Przewodniczący komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos – połączone 
komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:    -    0 radnych 
Wstrzymało się:   -    0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/338/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Przewodniczący komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos – połączone 
komisje są za przyjęciem uchwały. Uchwała jest konsekwencją uchwały o zmianie budżetu 
na rok 2023. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało: -  11 radnych 
Przeciw:    -    0 radnych 
Wstrzymało się:   -    0 radnych 
 
Uchwała nr LIV/339/2023 została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad.15 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej – przedstawił Wójt Janusz 
Kaczyński. 
 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie przetargów na modernizację boiska – 
odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – zainteresowanie jest znacznie większe 
po podzieleniu inwestycji na mniejsze części. 
Radny Leszek Waliński zapytał o lokalizację planowanej siłowni - odpowiedzi udzielił Wójt 
Janusz Kaczyński – ma przylegać do sali sportowej. 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o przebudowę pomieszczeń garażowych - odpowiedzi udzielił 
Wójt Janusz Kaczyński – urząd posiada pełną dokumentację i zezwolenie Konserwatora 
Zabytków. 
 
Ad.16 Wolne wnioski. 
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Radna Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie pisma z dnia 25 marca 2022 r., które nie trafiło 
do radnych - odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – zdarzyło się to po raz pierwszy  
i na najbliższym posiedzeniu Rady Gminy przedstawi informację w tej sprawie. 
Radny Jerzy Kłos poprosił o szczegółowe wyjaśnienie ww. sprawy. 
Radna Teresa Eggert poprosiła o wnioski pokontrolne z RIO. 
 
Ad.17 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:51 
 
  
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


